

**RCMP VETERANS' ASSOCIATION
OTTAWA DIVISION**

Annual Commemorative Event
at the RCMP National Memorial Cemetery at Beechwood
May 23, 2021

148th anniversary of the RCMP

Each year on this date, the anniversary of the RCMP, our division hosts an early morning vigil at the Cenotaph for Fallen Members and an historical walking tour that culminate with a prayer and wreath-laying ceremony.

Regrettably due to the Provincial Health Orders that were in effect, we were relegated to a small ceremony limited to only five attendees (including Beechwood personnel) and an abbreviated schedule to be on the site.



Piper Brad Hampson and Bugler Charles Armstrong, RCMP Pipes, Drums & Dancers,
National Division

A brief ceremony started at 11:00 to honour and recognize all who served before us and those who are serving in the RCMP today, including their families.

The ceremony was to be live-streamed but, unfortunately, we experienced a glitch. Fortunately, we were able to recuperate a recording which you can view on the Ottawa Division website at <https://ottawadivisionvaweb.site/2021-148th-anniversary-rcmp/>

There is no need to log in or to have a Facebook account to view the video. Just click on the X in the right corner of the box to remove that ask.



Suzanne Sarault
Master of ceremonies

Please note that there were major wind gusts which affected the quality of the sound from time to time.





Michel Pelletier, Past President, Ottawa Division, laid wreaths on behalf of all families; on behalf of all RCMP Veterans and on behalf of the RCMP. Nick McCarthy laid a wreath on behalf of the Beechwood Cemetery Foundation.

Our plans for the unveiling of a plaque to commemorate the 60th anniversary of Civilian Members in the RCMP has regrettably been postponed to later this year. A communiqué will be issued with detailed information in due course.

It is fitting that we gather at the RCMP National Memorial Cemetery at Beechwood to honour all those who served before us including their families which is what makes this site unique. The Cemetery is available to all employees of the RCMP including their families.

We look forward to holding future ceremonies open to all at the RCMP National Memorial Cemetery at Beechwood once the current health crisis is behind us.

We hope you and your families are staying safe!

The Committee for the RCMP National Memorial Cemetery at Beechwood
Kevin Mole, Roy Berlinquette, Suzanne Sarault, Michel Pelletier & Louise Morel

The Memorial Flame at the RCMP
National Memorial Cemetery at
Beechwood



ASSOCIATION DES VÉTÉRANS DE LA GRC
DIVISION D'OTTAWA

Commémoration annuelle
au Cimetière commémoratif national de la GRC à Beechwood
le 23 mai 2021

Le 148e anniversaire de la GRC

Chaque année à cette date, l'anniversaire de la GRC, notre division organise une veille matinale au cénotaphe des membres disparus ainsi qu'une visite historique à pied qui se terminent par une cérémonie de prières et de dépôt de couronnes.

Malheureusement, en raison des mesures sanitaires provinciales en vigueur, nous avons été relégués à une brève cérémonie avec seulement cinq participants (y compris le personnel de Beechwood) et une période abrégée pour être sur le site.



Le cornemuseur Brad Hampson et le clairon Charles Armstrong, Corps de Cornemuses, de tambours & danseurs de la GRC, division Nationale.

Une brève cérémonie a débuté à 11 heures afin de rendre hommage et de reconnaître ceux et celles qui ont servi avant nous et ceux et celles qui sont au service de la GRC aujourd'hui ainsi que leurs familles.

La cérémonie devait être diffusée, mais, malheureusement, nous avons eu un pépin. Heureusement, nous avons pu récupérer un enregistrement que vous pouvez visionner sur le site web de la division d'Ottawa au <https://ottawadivisionvaweb.site/2021-148th-anniversary-rcmp/>

Il n'est pas nécessaire de vous connecter ou d'avoir un compte Facebook pour voir la vidéo. Il suffit de cliquer sur le X dans le coin droit de la boîte pour supprimer cette demande.



Suzanne Sarault
Maitre de cérémonie

Veillez noter que des rafales majeures ont affecté la qualité du son de temps à autre.





L'ancien président de la division d'Ottawa, Michel Pelletier, a déposé des couronnes au nom de toutes les familles, au nom de tous les Vétérans de la GRC et au nom de la GRC. Nick McCarthy a déposé une couronne au nom de la Fondation du cimetière Beechwood.

Le dévoilement de la plaque célébrant le 60e anniversaire des membres civils de la GRC a malheureusement été reporté. Un communiqué contenant des informations détaillées sera publié au moment opportun.

Il est tout à fait de mise de nous rassembler au Cimetière commémoratif national de la GRC à Beechwood afin de rendre hommage à tous ceux et celles qui ont servi avant nous, y compris leurs familles, car c'est ce qui rend ce site unique. Le Cimetière est pour tous les employés de la GRC y compris leurs familles.

Nous espérons organiser d'autres cérémonies ouvertes à tous au Cimetière commémoratif national de la GRC à Beechwood, une fois que la crise sanitaire actuelle sera passée.

Nous espérons que vous et vos familles restez en sécurité!

Le Comité du Cimetière commémoratif national de la GRC à Beechwood
Kevin Mole, Roy Berlinquette, Suzanne Sarault, Michel Pelletier & Louise
Morel

La flamme commémorative au
Cimetière commémoratif national
de la GRC à Beechwood

